
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

 

Protokół nr XVII/2019 

XVII Sesja w dniu 30 października 2019  

Obrady rozpoczęto 30 października 2019 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:39 tego 

samego dnia. Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=0mL5ZcqxZUI&t=507s 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Siedemnaste posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 30 października 2019 roku o godz. 11:00 

otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy  - Adam Kopis, 

- Sekretarz Gminy  - Małgorzata Gąszczak, 

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                       

Tomasz  Jerczyński, 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Lucyna Kasprzak, 

- inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- informatyk – Przemysław Mrózek,          

https://www.youtube.com/watch?v=0mL5ZcqxZUI&t=507s


oraz sołtysi i zaproszeni goście według podpisanych list obecności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1.    Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2.    Przyjęcie porządku obrad. 

3.    Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5.   Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6.    Podjęcie uchwał w sprawie: 

1)    zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 

2)    zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019 

-2039r., 

3)    udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kępińskiego, 

4)    stawek podatku od środków transportowych, 

5)    określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

6)   stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum im. Kardynała Stefana 

Wyszyńskiego w Opatowie ul. Poznańska 7A. 

7.   Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska o analizie 

oświadczeń majątkowych. 

8.    Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łęka Opatowska za rok szkolny 

2018/2019. 

9.    Informacja o wyznaczonych podmiotach w których wykonywana będzie kara 

ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna oraz opinii Prezesa Sądu 

Rejonowego w Kępnie. 

10.  Interpelacje i zapytania radnych. 

11.  Wolne wnioski i informacje. 

12.  Zakończenie obrad XVII Sesji Rady Gminy. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który poprosił o wprowadzenie zmian do porządku obrad: 

 – wprowadzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze w Gminie Łęka 

Opatowska jako podpunkt 6 w punkcie 6.  

Wobec braku innych uwag do porządku obrad, poddano pod głosowanie wprowadzenie 

zmiany do porządku obrad - uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze w Gminie Łęka 

Opatowska.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 



Idąc dalej poddano pod głosowanie cały porządek obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś. 

Porządek obrad po zmianach: 

1.    Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2.    Przyjęcie porządku obrad. 

3.    Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5.   Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6.    Podjęcie uchwał w sprawie: 

1)    zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 

2)    zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019 

-2039r., 

3)    udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kępińskiego, 

4)    stawek podatku od środków transportowych, 

5)    określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

6)  obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę obliczenia 

podatku rolnego na obszarze w Gminie Łęka Opatowska.  

7)   stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum im. Kardynała Stefana 

Wyszyńskiego w Opatowie ul. Poznańska 7A. 

7.   Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska o analizie 

oświadczeń majątkowych. 

8.    Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łęka Opatowska za rok szkolny 

2018/2019. 

9.   Informacja o wyznaczonych podmiotach w których wykonywana będzie kara 

ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna oraz opinii Prezesa Sądu 

Rejonowego w Kępnie. 

10.  Interpelacje i zapytania radnych. 

11.  Wolne wnioski i informacje. 

12.  Zakończenie obrad XVII Sesji Rady Gminy. 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z XVI sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 

wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 

lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Idąc dalej poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Głos zabrał Radny Skotnik, który spytał odnośnie terminu praktycznej możliwości 

korzystania z nowo wybudowanej kanalizacji przez mieszkańców miejscowości Raków i 

Marianka Siemieńska oraz jaka jest procedura podłączenia z sieci głównej do indywidualnych 

gospodarstw? 

Wójt Gminy odpowiedział , iż informacja dot. kwestii podłączenia do istniejącej i 

zrealizowanej kanalizacji w miejscowości Raków i Marianka Siemieńska zamieszczona jest 

na stronie internetowej Gminy Łęka Opatowska oraz dodatkowo wysłano do mieszkańców 

w/w miejscowości wiadomości sms. Planuje również zamieścić informacje na tablicach 

ogłoszeń. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 

 

Głos zabrała  Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która przedstawiła zmiany uchwały budżetowej 

/40:13 – 54:53 minuta transmisji/.  

Idąc dalej Przewodniczący Rady spytał o zwiększenie kwoty na OSP Piaski  czy to jest 

związane z  zakupem samochodu bojowego. Jaka jest w ogóle procedura zakupu samochodu 

strażackiego i czy kupimy go czy nie? 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, iż zmiany, które dotyczą funduszu sołeckiego Piaski nie są 

związane z zakupem samochodu strażackiego tylko wyposażeniem do samochodu. Odnośnie 

dotacji na zakup samochodu była ona uwzględniona w obecnym budżecie,  podpisano umowę 

przekazano środki także zakup jest w trakcie.  



Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który dodał, iż w/w kwestia zakupu samochodu związana 

jest z procedurą przetargu, który w najbliższym czasie zostanie zamieszczony na stronie 

internetowej gminy. 

Idąc dalej głos zabrał Radny Sroka który spytał o zwiększenie kwoty w dziale 754 § 6050 

odnośnie budowy sali wiejskiej w Opatowie czego konkretnie dotyczy.  

Wójt Gminy wyjaśnił, iż zwiększenie dotyczy zmian w projekcie budowy w tym przesunięcie 

z funduszu sołeckiego 7200 zł. i środków własnych 6200 zł. wielkościowo i gabarytowo 

projekt się nie zmienił.  

Wobec braku innych pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVII/96/2019 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019 -2039r., 

 

Głos zabrała  Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019 -2039r. /1:06:24 – 1:07:30 minuta 

transmisji/.  

Wobec braku innych pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVII/97/2019 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019 -2039r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

 



3) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kępińskiego, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która wyjaśniła, iż 23 maja 2019 r. Rada podjęła uchwałę o 

udzieleniu pomocy finansowej dla Powiatu Kępińskiego w wysokości 10 tys. zł.  w zakresie 

realizacji programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z nieruchomości 

zlokalizowanych na terenie Gminy Łęka Opatowska w 2019r.  

W związku z pismem Starosty Kępińskiego w sprawie zwiększonej ilości usuniętego azbestu, 

a co za tym idzie zwiększenia kosztów realizacji zadania, wymaganym jest zwiększenie 

dotacji celowej o kwotę 700 zł.  

  

Biorąc pod uwagę powyższe, podjęcie uchwały zwiększającej udzielenie pomocy finansowej 

Powiatowi Kępińskiemu na w/w cel jest w pełni zasadne. 

 

W tym momencie /1:13:02 minuta transmisji/ ogłoszono 5-cio minutową przerwę w celu 

wyjaśnienia wątpliwości co do projektu uchwały. 

 
Po przerwie wznowiono obrady i powtórnie omówiono projekt w/w  uchwały. 

Wobec braku innych pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVII/98/2019 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Kępińskiego, 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

4) stawek podatku od środków transportowych, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy która wyjaśniła, iż stawki  od środków transportowych były 

omawiane na ostatnim posiedzeniu wspólnym komisji gdzie wspólnie Rada ustaliła 

zwiększenie podatku o 2%  

w stosunku do stawek obowiązujących na terenie Gminy Łęka Opatowska w 2019 r. i 

mieszczą się w granicach określonych w obowiązujących  rozporządzeniach w związku z 

powyższym  tak przygotowano uchwałę.  

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który dodał, iż wypracowane stawki przez radnych na 

posiedzeniu wspólnym komisji czyli zwiększone o 2% czyli niecałe 2,5 % inflacji w jakimś 

stopniu rzutują na przyszłość gminy. Następnie zwrócił uwagę i ż w/w podatki przez ostatnie 

pięć lat nie były zmieniane a te 2% zwiększenia na kwocie dochodu  ulegnie bardzo 

minimalnym zmianom, jednocześnie podkreślając o zmniejszeniu subwencji tzw. 

janosikowym.  

Wobec braku innych propozycji oraz pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 



Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVII/99/2019 w sprawie stawek 

podatku od środków transportowych, 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

5) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy która wyjaśniła, iż stawki   podatku od nieruchomości zostały 

omówione na ostatnim posiedzeniu wspólnym komisji gdzie ustalono  na 2020 rok 

podniesienie o 2% w stosunku do stawek obowiązujących na terenie Gminy Łęka Opatowska 

w 2019 r. za wyjątkiem gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej w 

ust. 1 pkt a o 1% i budynków związanych z działalnością gospodarczą również o 1% , które  

mieszczą się w granicach określonych w obowiązujących rozporządzeniach. 

Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący który zwrócił uwagę , iż wstępnie Rada zadecydowała  

o zwiększeniu w/w podatku o 2 % lecz po zgłoszeniu propozycji Wójta Gminy o zwiększeniu 

w dwóch wyżej wspomnianych punktach o 1 % Rada zaakceptowała wniosek Wójta. 

Wobec braku innych propozycji oraz pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVII/100/2019 w sprawie stawek 

podatku od nieruchomości, 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

6) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku 

rolnego na obszarze Gminy Łęka Opatowska, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która wyjaśniła,  iż Rada Gminy na ostatnim posiedzeniu 

wspólnym komisji wypracowała stawkę większą od poprzedniego roku o 2% obniżając 

średnią cenę żyta przyjmowaną jako podstawę do obliczenia podatku rolnego na 2020 r. z 

kwoty 58,46 zł za 1 dt do kwoty 53,54 zł za 1 dt,. Wójt Gminy zgodnie z art. 5a ustawy o 

Izbach Rolniczych w dniu 23 października wystąpił do Wielkopolskiej Izby Rolniczej z 



prośbą o pozytywną opinię. Dnia 29 października 2019 r. otrzymano pozytywną opinię 

Wielkopolskiej Izby Rolniczej w sprawie projektu obniżenia ceny skupu żyta do celów 

wymiaru podatku rolnego na rok 2020 do kwoty 53,54 zł za 1 dt i na taką stawkę 

przygotowano projekt uchwały. 

 

Idąc dalej Przewodniczący Rady poinformował, iż temat był przedyskutowany na ostatnim 

posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy Łęka Opatowska, gdzie stawkę średniej ceny żyta 

przyjmowaną jako podstawę do obliczenia podatku rolnego obniżono według określonej w 

rozporządzeniu tak jak pozostałe podatki gdzie mogłyby być większe.  

Idąc dalej Przewodniczący spytał Panią Skarbnik jaka jest różnica w podatkach między tymi 

najniższymi a najwyższymi? żeby mieć obraz gdyby podnieść do tych ustawowo najwyższych 

stawek.  

Skarbnik Gminy odpowiedziała, iż skutki obniżeń za 2019 r. za III kwartały tego roku czyli w 

podatku od nieruchomości od osób fizycznych 770 tyś. zł. w osobach prawnych ponad 330 

tyś. zł. W podatku rolnym obniżenie stawki za osoby fizyczne i prawne razem ok. 14 tys. zł. 

Natomiast środki transportowe za 2019 rok osoby fizyczne 116 tys. zł.  i prawne ponad 30 tys. 

zł. tyle jest mniej dochodu w stosunku do górnych stawek ustawowych.     

Następnie Przewodniczący spytał czy są inne propozycje stawek w/w podatku? 

Wobec braku innych propozycji oraz pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVII/101/2019 w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku 

rolnego na obszarze Gminy Łęka Opatowska. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

PRZECIW (1) 

Łukasz Olbrych. 

7) stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w 

Opatowie ul. Poznańska 7A. 

 

Głos zabrała Kierownik CUW – Barbara Kulak, która wyjaśniła, iż zgodnie z art.127 ust.2  

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Przepisy wprowadzające ustawę - Prawo oświatowe organ 

stanowiący jednostki samorządu terytorialnego który prowadził dotychczasowe gimnazjum w 

drodze uchwały winien stwierdzić zakończenie jego działalności. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 



Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVII/102/2019 w sprawie 

stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego 

w Opatowie ul. Poznańska 7A. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

7. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska o 

analizie oświadczeń majątkowych. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy oraz Przewodniczący Rady, którzy przedstawili informację o 

analizie złożonych oświadczeń majątkowych /1:54:27 – 2:11:47 minuta transmisji/.  

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łęka Opatowska za rok 

szkolny 2018/2019,  

 

Głos zabrała Kierownik GOPS, która przedstawiła informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych/, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

9. Informacja o wyznaczonych podmiotach w których wykonywana będzie kara 

ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna oraz opinii Prezesa Sądu 

Rejonowego w Kępnie. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy,  który przedstawił informację o wyznaczonych podmiotach  

w których wykonywana będzie kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna 

oraz opinii Prezesa Sądu Rejonowego w Kępnie, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

 

11. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwsza głos zabrała Dyrektor Zespołu Szkół w Siemianicach, która zaprosiła na 

wieczór patriotyczny w dniu 07.11.2019 r. w Szkole Podstawowej w Siemianicach. 

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który poinformował o zmianie układu architektonicznego 

w miejscowości Łęka Opatowska koło Stacji Uzdatniania Wody związanego z budową dwóch 

zbiorników oraz drogi dojazdowej i wykonanego w trakcie realizacji przepustu. Zbiorniki 

spowodują radykalne zmiany dotyczące dostarczania wody na terenie gminy. Następnie 



poinformował o podpisanej przed posiedzeniem sesji umowy na dotację dla LKS Zawisza w 

Łęce Opatowskiej oraz o  przygotowanym plakacie dotyczącym nowego sposobu segregacji 

odpadów od 01.01.2020 r.  

 

Idąc dalej Wójt poinformował o otrzymaniu umowy na oświetlenie uliczne na ulicy Lipowej  

i na Kąsnerze, a następnie zaprosił na konsultacje społeczne stowarzyszenia, kluby sportowe i 

inne organizacje działające na terenie Gminy Łęka Opatowska w dniu 5 listopada 2019 r. na 

godz. 18.00 w Sali Rządcówce oraz  poinformował o przystąpieniu do programu usuwania 

folii rolniczych i spożywczych. 

 

Następnie Wójt zaprosił na uroczystość z okazji 11 listopada najpierw delegacje na wręczenie  

kwiatów i zniczy pod pomnikami i tablicami upamiętniającymi oraz na mszę św. w intencji 

Ojczyzny o godz. 11.00 w Kościele Parafialnym w Opatowie a także zaprosił na festiwal 

piosenki patriotycznej w Opatowie. 

 

Idąc dalej  Wójt Gminy podkreślił fakt zmian budżetowych dot. zwiększenia o kwotę ponad 

200 tys. zł związanych z gospodarką śmieciową na terenie gminy oraz podziękował radnym 

za podjętą uchwałę dot. w/w zmian budżetowych a następnie przedstawił protokół z budowy 

S11 /2:24:05 – 2:27:12 minuta transmisji/. 

 

Jako kolejny głos zabrał Radny Osada, który serdecznie podziękował  w imieniu 

mieszkańców za wybudowany plac zabaw w miejscowości Lipie.  

 

Wójt gminy odpowiedział „Iż w kwestii placu zabaw w Lipiu, swoje Pan Radny też 

przeszedł”. 

 

Następnie głos zabrał Radny Adamski, który poinformował o wytypowaniu wsi Opatów na 

laureata nagrody  w konkursie „Pięknieje Wielkopolska Wieś” oraz podziękował wszystkim 

którzy przyczynili się do w/w sukcesu. 

 

Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący Rady który spytał: „Czy będą kontrole spalania śmieci 

w gminie?” 

 

Wójt Gminy odpowiedział, tak z udziałem Policji, jak się coś dzieje to należy niezwłocznie 

dzwonić na Policję. 

 

Następnie Sołtys Marianki podziękowała za dofinansowanie do zakupu namiotów i parasoli w 

jej miejscowości. 

 

Wójt Gminy zabrał głos i powiedział, iż to Państwo budujecie potęgę gminy, On  ma 

przyjemność współpracować i za tą współpracę każdemu z osobna dziękuje,  

współpracownikom jak również obecnym mediom, które w taki sposób postrzegają Gminę 

Łęka Opatowska  

 

Następnie głos zabrał Radny Górecki, który poprosił o większe rozpropagowanie informacji  

o segregacji śmieci bo niektórzy mieszkańcy nie wiedzą gdzie można te odpady składować. 

 

Wójt Gminy zabrał głos i odpowiedział, iż zgadza się z sugestiami, przymierza się do 

przygotowania plakatu w mniejszej formie aby każdy z mieszkańców taką informację   

w biuletynie otrzymał. Następnie poinformował o spotkaniu udziałowców  ZOO Olszowa. 



12. Zakończenie obrad XVII Sesji Rady Gminy. 

 

W związku z tym, że wyczerpał się porządek obrad o  godz. 13.39 zamknięto obrady XVII 

sesji Rady Gminy. 

 

                                                                                     Przewodniczący Rady Gminy  

Łęka Opatowska 

        /-/  Michał Jerczyński 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


